
  
 
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Parkeringshus i framtidsbygget  
Till ansvarigt regionråd  
 
Parkeringssituationen för både besökare och personal har under många år varit 
problematisk på sjukhusområdet i Gävle. Ett flertal åtgärder har under åren vidtagits för att 
skapa ytterligare parkeringsplatser på tillgängliga markytor.  
 
Det finns idag ca 1500 parkeringsplatser på sjukhusområdet. Av dessa är 388 besöksplatser 
och resterande för personal och leasingbilar.  Det finns nu inga tillgängliga markytor inom 
sjukhusområdet för att skapa ytterligare parkeringsplatser för markparkering, konstaterades 
det 2011. Dåvarande Landstingsfullmäktige beslutade därefter, för flera år sedan att ge X-
fastigheter i uppdrag att bygga parkeringshus (med förslag om 200 nya p-platser) på 
sjukhusområdet i Gävle. (Investeringsuppgiften beräknades till 40mnkr). Detta skulle 
finansieras med 40mkkr inom beslutad investeringsbudget för 2011. Parkeringshuset skulle 
byggas på nuvarande besöksparkering och ansluta direkt till den nya bussangöringen vid 
sjukhuset och skulle förses med ett sedumtak.  
 
Då parkeringshuset ännu ej står på plats samt i och med den stora satsning med 
framtidsbygget, råder det oklarhet i hur masterplan ser ut. 
 
 
Därför ställer jag följande fråga:  
 

1. Kommer parkeringshuset att inkluderas i framtidsbygget?  
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